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Időrendi bontás az előző beszámolásom óta: 

 2014.08.01-03: Mentortábor 

 2014.08.02: Tisztségviselői ülés 

 2014.08.22-29: Böfi 

 2014.09.02: Választmány 

 2014.09.03: Kritérium dolgozatok 

 2014.09.04: Gólya-mentor ismerkedős délután 

 2014.09.04: TTK HÖK Rendkívüli küldöttgyűlés 

 2014.09.05: Fizika BSc-s beiratkozás 

 2014.09.08: Választmány 

 2014.09.11: SKÜ’ 

 2014.09.11: Infúzió buli 

 2014.09.15: Választmány 

 2014.09.24: Mafihe EHB tisztújító 

 2014.09.24: Választmány 

 2014.09.29: Választmány 

 2014.10.06: Választmány 

 2014.10.10: ELTEfeszt 

 2014.10.13: Választmány 

 2014.10.20: Választmány 

Megválasztásom óta a munkám összefoglalása: 

 

Kezdetek: 

2014 február 11.-én szavazott meg az ELTE TTK HÖK Küldöttgyűlése fizika szakterületi 

koordinátornak. Habár idő volt átlátnom a rendszert és a feladatokat, de segítséggel az elődömtől 

sikerült beletanulnom a feladataimba. Mostanra már úgy érzem, hogy sokkal otthonosabban mozgok 

feladatköreimben. 

Általános: 

A mindennapi feladataimat próbáltam minél jobban ellátni. A hallgatói kérdésekre válaszoltam és 

nem egyszer képviseltem az érdekeiket az oktatók, vagy a HÖK felé. A levelező listákat felügyeltem és 

az azokkal felmerült értetlenségeket kezeltem.  A fogadóóráimat megtartottam, pár alkalommal nem 

sikerült, de akkor ezt jeleztem a honlapon. Választmányokon és Fizika Intézeti Tanácson pár kivételt 



leszámítva minden alkalommal részvettem. 

Egy szakterületi koordinátor nagyon fontos feladata az újak bevonzása. Ezt én személy szerint úgy 

próbáltam kivitelezni, hogy a minél nagyobb körű elérés érdekében nem csak a kompetensnek látszó 

emberekkel személyesen beszéltem, hanem létrehoztam egy segítő csoportot, ahova széles körben 

lettek toborozva az emberek. A frissen megválasztott képviselőgárdában is van 2 új tag, és egy új 

póttag is.  

 

Mentorrendszer: 

A TTK HÖK legnagyobb vállalkozásának, a mentorrendszernek a fizika részét megpróbáltam minél 

jobban szervezni. Kellő számú jelentkező volt, hogy még szortírozni lehessen. A mentorrendszer 

szervezéséhez a mentorjelöltek toborzásán és a mentorok kiválasztásán kívül a mentorprogramokon 

való, valamilyen építő jellegű részvételemmel járultam hozzá. Habár a mentorfoglalkozásokon csak 

két nap tudtam részt venni, később az előadásokon, a mentorhétvégén, a mentorkiránduláson és a 

mentortáborban csapatvezetőként vagy állomásként részt vettem. Habár a szakos előadás a 

vizsgaidőszak miatt nem volt nagy létszámú, de nem volt haszontalan. Végül úgy döntöttünk, hogy az 

alapszakos mentor keretszámot 8 főben határozzuk meg, akiket két különböző időpontban 

meghirdetett elbeszélgetésen választottunk ki. A szakos mentorfelelőssel, Kovács Olivérrel 

véleményem szerint jól együtt tudtam dolgozni. 

A gólyák már gólyatáborban jelentkezhettek az általuk szimpatikusnak vélt mentorhoz. A gólyatábor 

után még ki lett küldve egy jelentkezési felület, amin azok a gólyák is jelentkezhettek, akik nem voltak 

gólyatáborban. Miután lezártuk a jelentkezés, Olivérrel beosztottuk igényük szerint a megfelelő 

mentorhoz és a többieket, meg úgy, hogy kiegyenlített legyen a gólyák száma mentoronként. Ezen 

módszerrel mindenki igénye szerint kerülhetett bizonyos mentorokhoz és egyenletes is lett a gólyák 

számának eloszlása. A mentorok jó munkát végeztek a gólyatáborban és a regisztrációs héten is. 

Eddig negatív véleményt még nem kaptam a munkájukról. 

Rendezvények: 

Régebben elég nagy probléma volt fizika szakon, hogy egyre kevesebb ember látogatta a 

rendezvényeket, legyenek azok HÖK, vagy Mafihe EHB által szervezettek. Az utóbbi szűk egy évben 

elég nagy pozitív javulás figyelhető meg ebben. Már a 3.27.-én megtartott Biológia-Fizika barátság 

buli nagy sikert aratott. Ezen felül sokat segítettem a Mafihe EHB sokszínű programjainak a 

megszervezésében és az üléseikre is eljártam. Az oktatók és diákok között is nagy sikert aratott a 

Fizikus foci, amelyhez anyagi támogatást a BEAC-tól kaptam. Év elején segítettem az Infúzió buli 

szervezésében, ami szintén jól sikerült. 

 

Gólyatábor 

Az év egy elég fontos sarkalatos pontja a gólyatábor volt. Az első ülést, ahol a főszervezőt is 

megválasztottuk, már március 4.-én megtartottam. A szervezőgárda toborzása elég sikeres volt, 

ugyanis az év során az egyes üléseken elég sok új ember jelent meg. Habár hamar elkezdődött a 

szervezés, sajnos sok minden augusztusra tolódott. Ettől függetlenül a táborra már minden meg lett 

szervezve és elég gördülékenyen zajlott le az egész. Habár semmi probléma nélkül zajlott le az 



esemény és pénzügyileg is kijöttünk, elég nagy probléma volt, hogy nagyon kevés gólya jött le a 

táborba és az idő is nagyon rossz volt végig, ami egy nomád vándortáborban elég nagy hátráltató 

tényező, így sokan közben is hazamentek.  

Elsőévesek: 

Gólyatábor után egyből egy tartalmas időszak következett, a regisztrációs hét. A mentorbeosztás 

megcsinálása után elkezdtem szervezni az előadásokat. A beiratkozásokra és a kritérium 

dolgozatokra is sikerült a megfelelő számú önkéntest szereznem. A kritérium dolgozatok végén 

beszéltem a gólyáknak a héten várható dolgokról és hogy mivel készüljenek a beiratkozásra. Ezen 

kívül interneten és levélben megannyi infólevelet küldtem nekik. Még nyáron leírtam nekik a 

legfontosabb dolgokat és amint összegyűltek a facebook csoportban, ott is informáltam őket a 

dolgokról. Emellett a gólyakisokos linkeinek frissítését is megcsináltam és hirdettem is a gólyák 

között. EHB-val közösen elkezdtük bevonzani a lelkesebb gólyákat a közéletbe. Az első pár hetet 

leginkább a gólyák teljes körű segítésével töltöttem a mentorokkal karöltve. 

Képviselőválasztás: 

A fizika szak szempontjából a képviselőválasztás elég sikeresnek mondható, hisz a részvételi arány a 

legjobbak között volt. A reklámozása a választásoknak több szinten is működött levelező listákon, 

facebook-on és személyesen is. Az EHB is segédkezett a promózásban. Habár nem volt nagyon sok 

jelöltünk, de plusz mandátumunk és póttagunk is lett a kiosztott 4 helyen felül. Az alakulóval 

kapcsolatban még a delegáltságok kérdését kell megoldani, habár úgy néz ki, hogy egyenlőre csak a 

KÖB-el lesz gond.  

Zárszó és jövőbeli tervek: 

Habár sokszor éreztem, hogy kicsit szétcsúszok és amikor összetorlódtak a tanulmányok hajlamos 

voltam egy kicsit lemaradni a dolgokról, de szerintem sikerült a tanulmányimmal összeegyeztetve 

végezni a munkámat. Ez alatt a szűk év alatt sikerült nagyon sok hasznos tapasztalattal és élménnyel 

gazdagodnom, ezért szívesen adom be a pályázatom az alakulóra, természetesen megpróbálva 

változtatni az esetleges hiányosságaimon és korábbi hibáimon. Természetesen már el fogom kezdeni 

keresni a jövőbeli utódomat.  
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